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Wloclawek, 08 wze6nia 2017 r.

Pan
Kzysztof Kukucki
Radny Rady Miasta Wloclawek

W odpowiedzi na Pana interpelacje miqd4sesyjne dotyczqce:

_! pzeprowadzenia remontu nawiezchni bitumicznej ronda Ksigdza Jezego Popieluszki,
( 2) remontu nawiezchni bitumicznej drogi nad zapora wodnq
-ffzejmie informujg, 2e w bie2qiym ioku pzeprowadzenie remontu ww. nawiezchni jest

niemozliwe z uwagi na brak Srodk6w bud2etowych.

Wykonanie remontu nawiezchni bitumicznej drogi nad zapotq onz ronda Ks. J. Popieluszki

zostanie wprowadzone do bud2etu Miasta na rok 2018.

Otrzvmuie do wiadomo6ci:

Organizacyjno - Prawny i Kadr -U.M.1. Wydzial
2. ala


